
Summary

This is only the 3D model of the original head for those who want to make

improvements to it

3D Printers >  3D Printers - Upgrades 

Tags: creality  3dprinterparts  thingiverse  crealitycr10s  

Il s'agit uniquement du modèle 3D de la tête d'origine pour ceux qui

souhaitent lui apporter des améliorations.

Souhaitant justement adapter des ventilateurs plus silencieux, je n'ai pas

trouvé de modèle 3D de bonne qualité, j'ai décidé de la modéliser et de

vous en faire profiter. A noter que je ne maitrise pas parfaitement

Solidworks, il y a peut-être des pièces qui pourraient être simplifiées.

Les dimensions des différentes pièces sont à peu près justes, c'est un peu

l'intérêt, mais ayant pris les dimensions manuellement, je ne peux pas

garantir que ce modèle soit parfaitement conforme à l'original.

Pour simplifier la gestion des fichiers en cas de modifications, les

différentes pièces ne sont disponible que sur le site Grabcad. Vous les

trouverez en cliquant sur ce lien : https://grabcad.com/library/print-head-

creality-cr10s-pro-1
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Model files

A noter que j'utilise Solidworks V.2019, il vous faudra au moins cette

version au minimum pour lire les fichiers.

‿(‿(ʚɞ  English ʚɞ‿(‿(

This is only the 3D model of the original head for those who want to make

improvements to it.

Since I wanted to adapt quieter fans and couldn't find a good quality 3D

model, I decided to create one and share it with you. Please note that I am

not an expert in Solidworks, so there may be some parts that could be

simplified.

The dimensions of the various parts are approximately correct, which is

the main benefit, but since I took the measurements manually, I cannot

guarantee that this model is perfectly accurate to the original.

To simplify file management in case of modifications, the different parts

are only available on the Grabcad website. You can find them by clicking

on this link: https://grabcad.com/library/print-head-creality-cr10s-pro-1

Please note that I am using Solidworks V.2019, so you will need at least

this version to be able to read the files.

Category: 3D Printer Parts

Find source .stl files on Thingiverse.com 
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This work is licensed under a 

Creative Commons (4.0 International License)

Attribution—Noncommercial—Share Alike
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